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Interpelacja 

  

Dotyczy: Zwiększenia dostępności basenu przy Szkole Podstawowej nr 158 na ul. Strąkowej 

 

Szanowny Panie Prezydencie! 

Na prośbę mieszkańców zwracam się z prośbą o podjęcie działań mających na celu zwiększenie 
dostępności basenu znajdującego się przy Szkole Podstawowej nr 158 na ul. Strąkowej dla okolicznych 
szkół oraz mieszkańców. Z przekazanych informacji wynika, że uczniowie pobliskich szkół – Szkoły 
Podstawowej nr 151 oraz Szkoły Podstawowej nr 40 – mają utrudniony dostęp do tego obiektu. 
Dodatkowo mieszkańcy zgłaszają, że mimo potrzeby korzystania z basenu, jego dostępność  
dla społeczności lokalnej jest ograniczona. 

W związku z powyższym zwracam się z prośbą o odpowiedź na następujące pytania: 

1. Z jakiego powodu mieszkańcy oraz uczniowie wspomnianych szkół mają ograniczony dostęp  
do obiektu i czy planowane są zmiany w tym zakresie? 

2. Czy miasto planuje podjęcie działań w celu zwiększenia dostępności basenu dla uczniów szkół  
nr 151 i 40? 

3. Proszę również o informacje jaki procent basenu objęty jest umowami komercyjnymi, proszę o 
harmonogram obłożenia basenu z podziałem na tory i godziny. 

Z wyrazami szacunku 

Pan  

Aleksander Miszalski 

Prezydent Miasta Krakowa 
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